
ZÁPIS ZE SCHŮZE VÝBORU ODDÍLU ATLETIKY POLICEJNÍHO SPORTOVNÍHO KLUBU 
OLYMP PRAHA, Z. S. - č. 2023/5 
 
Místo a čas konání schůze: výbor oddílu se sešel dne 12. 4. 2023 v 18.00 hodin 
v zasedací místnosti oddílu atletiky ve víceúčelové hale v areálu OLYMP CENTRUM 
SPORTU MINISTERSTVA VNITRA, Za Císařským mlýnem 1063/5, Bubeneč, 170 00 
Praha 7. 

Svolání schůze výboru oddílu: schůzka výboru oddílu byla svolána předsedkyní oddílu 
atletiky, a to pozvánkou ze dne 6. 4. 2023. publikovanou na webových stránkách 
oddílu atletiky. 
 
Schůze výboru oddílu zahájena v 18:00 hodin předsedkyní oddílu atletiky Naděždou 
Koštovalovou. 
 
Přítomni: 
Naděžda Koštovalová 
Lenká Masná 
Jana Pavlíková 
Matěj Haranta 
Milan Mikunda 
Jindra Linhart 
 
Omluveni: Jiří Janoušek:  
 
Zapisovatelem zvolena Jana Pavlíková.  
 
Schválen program schůze výboru oddílu: 
 

1. přehled hospodaření, kontrola platby členských příspěvků 
2. zveřejnění výsledků hospodaření v roce 2022 a návrh rozpočtu na rok 2023 
3. kontrola přestupů a hostování  
4. změny DPP - snížení odměn o 25 %, realizace, ukončení činnosti trenérů 

přípravky G.Plecité a K.Machalčové 
5. přípravka – současný stav, změny 
6. příprava členské schůze 
7. Nathálie Kryštofová - možnost tréninku na louce 
8. Plán a organizace MPD a MP žen na Olympu 
9. Různé – ZŠ Novoborská- informace o situaci 

 
 
 
 
 
 
 



1. přehled hospodaření, kontrola platby členských příspěvků 
 
Jindřich Linhart informoval o příjmech do 12.4. a stavu placení oddílových 
příspěvků. Výbor pověří Filipa Litavského k vytvoření databáze neplatičů, 
platících členů a členů platících, kteří však poukázali špatnou výši příspěvků 
(zajistí Matěj Haranta). Výbor se shodnul že od 20.4. budou deaktivované 
chipy všech neplatičů a nebude jim umožněn vstup do areálů. 
 
 
2. zveřejnění výsledků hospodaření v roce 2022 a návrh rozpočtu na rok 

2023 
 

Jindřich Linhart byl pověřen vytvořením a předložením přehledu přesných  
měsíčních nákladů na platy trenérů dle upravených smluv. Dále byl pověřen 
předloženým aktualizace rozpočtu bez dotace NSA a včetně úpravy platů 
trenérů snížení o 25 %. 
 
3. kontrola přestupů a hostování  

 
4. změny DPP - snížení odměn o 25 %, realizace, ukončení činnosti trenérů 

přípravky G. Plecité a K. Machalčové 
Matěj Haranta byl pověřen textací do nových, upravených DPP 
Výbor se shodnul, že Martinu Jánskému bude nabídnuta DPP – hodinová 
sazba – za trénování skupiny mladšího žactva pravidelně v pondělí od 16 
do 17,30 hod. 1. trénink absolvuje v květnu. 
 

5. přípravka – současný stav, změny 
Naďa Koštovalová informovala o stavu přípravky.  Bylo dohodnuto, že 
Magdě Smolíkové budou v pondělí vypomáhat trenéři z přípravky A. 
Je třeba řešit i zastupitelnost trenérů přípravky A. 
 

6. příprava členské schůze 
Všem trenérům budou rozeslány v předstihu podklady - výsledky 
loňského hospodaření a návrh rozpočtu na rok 2023. 
Výbor požádá Filipa Litavského zda se zhostí funkce mandátové komise a 
kontroly hlasů. 
 

7. Natálie Kryštofová - možnost kladivářského tréninku na louce 
Výbor řešil žádost trenéra Jiřího Kryštofa ohledně možnosti tréninků 
Natálie Kryštofové – hod kladivem. Projednáním tohoto požadavku 
s Tomášem Linhartem byla pověřena Naďa Koštovalová. 

 
8. Plán a organizace MPD a MP žen na Olympu 

 
První závod se uskuteční 10. 5. 2023. MPD ml. žactva. Ředitelem závodu 
bude Jindřich Linhart, spolu s NK zajistí dostatek pomocníků jak z řad 
trenérů, tak oddílových atletů, resp. atletek. 



 Další závody v areálu Olymp Praha:  
10.5. středa -  MPD ml. žactvo: 2.kolo 
30.5. úterý – MPD dorostu - 2.kolo 
19. 6. pondělí – MPD St. žactva – 3. kolo        
15.9. pátek – MPD mužů a žen – 3. Kolo 

 
 
 

9. Různé – ZŠ Novoborská - informace o situaci 
- Výbor se usnesl, že od září bude ve spolupráci se ZŠ Novoborskou 
otevřena skupina přípravky a žactva. Do června 2023 pak výbor připraví 
náborové materiály. 
- Milan Mikunda souhlasí stát se vedoucím mužstva 2 ligy mužů namísto 
Jana Pleshingera a Pavla Kudrny. 
 

 
Skončeno a podepsáno v 19.30 hodin. 
 
Jana Pavlíková 
 


